

加工品規範內容增列條款

感謝您長久以來對妮芙露國際公司的愛護與支持:

妮芙露為了保持商品同一性來維持各項商品的優良品質，故避免

因傳銷商會員將本公司各項商品進行加工，然妮芙露公司無法監督該加工品優劣，故可能使消費大眾把妮芙露公司商品與加工商品進行聯想，導致妮芙露公司產品形象與商譽受損。

故禁止傳銷商會員在妮芙露各營業據點，對妮芙露加工商品進行買賣等營業行為，違反者依據妮芙露會員手冊，6-0 條處分。敬請各傳銷商會員，遵守上開規定，共同愛護妮芙露公司商譽與形象，由衷感謝您們的配合。

其上述條款將增列於會員手冊營業守則 3.8(3)條之規範。

2019.05.20

Additional Clauses for Re-purposed Or Re-designed Products

Thank you for your longstanding care and support for Nefful International.

In order for Nefful International (the “Company”) to maintain each of the products’ identity for its premium quality hence preventing distributors of the Company to re-purpose or re-design the products of the Company as the Company is unable to monitor the quality control of the re-purposed or re-designed products, which may lead to the consumers associating Nefful’s products with the re-purposed or re-designed products, thereby causing damage to the image and goodwill of the Company’s products.

Distributors are hereby prohibited to conduct business activities such as buying, selling etc. the re-purposed or re-designed products at Nefful's office. Violators are subject to punishment in accordance with Nefful’s Consultant booklet, Clauses 6-0. All distributor is advised to comply with the above regulations, so as to protect the goodwill and image of the Company together. We sincerely thank you for your kind cooperation.

The above clauses will be added to Clauses 3.8 (3) of the Consultant booklet.

2019.05.20